
Rondvraag Commissie MME d.d. 13-02-2017

De fractie van de PVV heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 
ontwikkelingen:

Eerlijk over windmolens

Waarom duurt het uitvoeren van een zo eenvoudige motie als die “eerlijk over zonnepanelen” 
ZEVEN maanden alvorens wij er iets over horen?

Denkt GS nu serieus dat ze met deze cryptische omschrijving, die kant nog wal raakt, 
tegemoet is gekomen aan de motie? 

Interesseert het GS dan helemaal niet dat mensen die zonnepanelen komen in de financiële 
problemen kunnen komen?

Is GS bereid om alsnog binnen uiterlijk 2 weken de tekst aan te passen conform de motie en 
conform de feitelijke omstandigheden?

Gedragscode windmolens

IPO ondertekent wel de gedragscode van de windmolenindustrie, maar niet die van de 
NLVOW, de omwonenden. Dat is niet alleen de toezegging niet nakomen, dat is het 
tegenovergestelde. Hoe wenst GS alsnog tegemoet te komen, desnoods zelfstandig, aan 
deze toezegging.


